
Sprawozdanie  

Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu. 

 

 

 
        Członkowie komisji spotkali się 21 września, gdzie omawiali następujące tematy: 

 

 

                 

1. Opiniowanie wniosku o Laur Srebrnej Cieszynianki. 

Przedstawiona została jedna kandydatura, Pana Henryka Itnera. 

Członkowie komisji zaakceptowali i przyjęli tą kandydaturę jednogłośnie. 

2. Wnioski do budżetu na 2023r. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

3. Spotkanie z kierownictwem zespołu Wisła i Wisła Plus – informacje z działalności i 

plany na przyszłość. 

W spotkaniu wzięły udział Pani Helena Pustówka, która przedstawiła działalność 

zespołu Wisła Plus. Pod nieobecność Prezes zespołu Wisła Pani Katarzyny Pezdy,               

przygotowany materiał związany z działalnością zespołu Wisła przedstawiła Dyrektor 

Wiślańskiego Centrum Kultury Pani Katarzyna Czyż-Kaźmierczak.                  

          

        

    

        Członkowie komisji spotkali się również 27.09.2022r. na komisjach połączonych, gdzie 

omawiano materiały kierowane na Sesję Rady Miasta. 

 

       Nie podjęto żadnych wniosków. 

 

              

                                                                                                    Przewodniczący Komisji 

 

 

                                                                                                      Sławomir Wantulok 

 

       

                                                                                                          

 

 

                                                                                       

        

 

  


